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Vragen van het lid Koerhuis (VVD) aan de Minister van Binnenlandse Zaken 
en Koninkrijksrelaties over het bericht dat KPMG en Deloitte schikken met 
Vestia (ingezonden 31 januari 2020). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «KPMG en Deloitte schikken met Vestia»?1 

Vraag 2
Klopt het dat Deloitte en KPMG op het punt staan om voor 84 miljoen euro te 
schikken met Vestia? Zo ja, hoe kijkt u aan tegen het feit dat de totale schade 
van Vestia 2,7 miljard euro bedraagt en Vestia nu heeft geschikt met Deloitte 
en KPMG voor 84 miljoen euro? 

Vraag 3
Kunt u inmiddels wel inzicht geven in de status van de open vorderingen bij 
de banken (met uitzondering van de Deutsche Bank) die meededen in het 
derivatencircus, waaronder de Amerikaanse CitiBank en JPMorgan Chase, de 
Franse banken BNP Paribas en Société Générale, het Britse Barclays en het 
Japanse Nomura? 

Vraag 4
Hoe staat het met de uitvoering van de motie-Koerhuis c.s., waarin is 
verzocht te onderzoeken of, hoe en op welke termijn Vestia de 675 miljoen 
euro publiek geld terug kan betalen?2 

Vraag 5
Deelt u de mening dat Vestia het gekregen geld moet terug betalen aan de 
andere woningcorporaties, zodat zij dit geld kunnen gebruiken om bijvoor-
beeld goedkope sociale huurwoningen te bouwen?

1 https://www.telegraaf.nl/financieel/922126145/kpmg-en-deloitte-schikken-met-vestia
2 Kamerstuk 29 453, nr. 470
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